

## **Logistiksektionen styrelsemöte 2013-11-12. Tid 17:15-18:50, plats TP54**

### **Närvarande:**

Lisa Roslund, ordförande samt festerichef Escort  
Erik Andersson, sekreterare  
Maria Modin, kassör  
Stina Odebo, studienämndsordförande FTL  
Valerie Dahl, studienämndsordförande KTS  
Sofie Skeppstedt, studienämndsordförande SL  
Josefin Angvarson, intendent  
Mikaela Ohlin, näringslivsansvarig  
Therese Ziedén, rekryteringsansvarig  
Johanna Johansson, festerichef 3-cant  
Helena Berglund, arbetsmiljöombud  
Oskar Strömberg, informationsansvarig

### **§1 Mötets öppnande**

Ordförande Lisa Roslund förklarade mötet öppnat.

### **§2 Justeringspersoner**

Till justeringspersoner valdes Josefin Angvarson och Helena Berglund.

### **§3 Mötets behöriga utlysande**

Mötet ansågs behörigt utlyst.

### **§4 Adjungeringar**

Anna Pärsdotter, projektledare LOGIN.  
Erik Andersson, General för Familjen 2013.

### **§5 Fastställande av föredragslista**

Föredragningslistan godkändes med tilläggen att flytta §14 till innan §8.

### **§6 Föregående mötesprotokoll**

Föregående mötesprotokoll godkändes.

### **§7 Rapporter och meddelanden**

Therese: Haft QueenTek på besök här i Norrköping.

Johanna: Fixat affischer till sektionspuben. Även mailat ut till medlemmar anående puben.

Maria: Hjälpt Stina med äskningar. Håller på med Sturup-resan.

Josefin: Köpt och grillat korv på overallsinvigningen. Lämnat ut de sista overallerna.

Helena: Hjälpt Josefin. Håller på med Amo-projektet.

Sofie: Hjälpt till med äskningar. Håller på med utvärderingar och haft möte med två exinatorer.  
Varit på PPG-möte (program planerings-möte).

Mikaela: Mailat med Svensk Bygglogistik och kommer sätta upp 10 affischer för deras räkning. Haft möte med sitt utskott.

Oskar: Varit på möte angående alumnimiddagen.

Valerie: Var på för-nämndsmöte i torsdags (7/11). Skickat in 10 av 12 utvärderingar. Varit på PPG-möte.

Stina: Varit på möte med ny SnOrdf. Gjort klart äskningar och fått den godkänd. Håller på med utvärderingar och planerar Sturup-resan.

Erik: Skrivit protokoll för Höstmötet och har hjälp Daniel Olsson och Viktor Gustafsson med att söka nya BabyFamiljen.

Lisa: Kollat presentationen till nämndmötet. Varit på möte angående Trappans framtid. Det kommer vara ett möte imorgon (13/11) vid lunchtid där det kommer diskutera Trappan.

## **§8 Inköp till LOGIN**

LOGIN har 80 000kr att lägga på marknadsföring. Styrelsen och Anna Pärsdotter kom överrens om att LOGIN ska investera i bland annat en montervägg i marknadsföringssyfte.

## **§9 Stormöte**

Ett stormöte kommer hållas den 21/11-13 mellan klockan 12-13. Detta för att få igenom stadgeändringarna och prata om LOGINS framtid.

## **§10 Äskning Nikita**

Nikita vill äska för Ladies Night. Styrelsen beslutar att inte godkänna äskningen då styrelsen tycker man skulle äskat för Herrsittningen också. Lisa kontaktar Nikita.

## **§11 Äskning Escort**

Då det finns pengar kvar sen förra året för Escort beslutar styrelsen att Escort får fortsätta använda dessa pengar till inköp av nya overaller.

## §12 Äskning 3Cant

3Cant äskar för Vårbalen. Styrelsen vill att 3Cant återkommer med en skriftlig äskning där det specificerar mer exakt vad 3Cant vill äska för.

## §13 Pris till vinnaren i sockertornet

Priset blir en hamburgermeny på Sektionspuben nu på torsdag (14/11).

## §14 Sektionspub

Johanna kollar om det finns möjlighet att låna TV-spel av någon att ha till sektionspuben.

## §15 Filmen

Då det vart stressigt att genomföra filminspelningen på så kort varsel beslutar styrelsen att ta upp detta projekt efter nyår. Johanna och Josefin ansvarar för att filmen blir av.

## §16 Övriga frågor

Oskar kollar om det är okej om styrelsen eller äldre KTS-studenter får gå på alumni-middagen.

Styrelsen beslutar om att Josefin får en egen budget för att köpa fika och styrelsen får förelå vilken sorts fika som ska inhandlas till mötena.

Escort ska skicka in en bild och lite information om sig själv för att sedan läggas upp på sektionens hemsida.

## §17 Nästa möte

Nästa officiella möte kommer att hållas 26/11 2013 klockan 17:15 i TP54.

## §18 Mötets avslutande

Ordförande Lisa Roslund förklarade mötet avslutat.

Lisa Roslund  
Ordförande

.....

Erik Andersson  
Sekreterare

.....

Josefin Angvarson  
Justerare

.....

Helena Berglund  
Justerare

.....

---

Sekreterare: Erik Andersson, [sekreterare@logistiksektionen.se](mailto:sekreterare@logistiksektionen.se)

Ordförande: Lisa Roslund, [ordf@logistiksektionen.se](mailto:ordf@logistiksektionen.se)

